
 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

Foreløpig protokoll 

Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 

Møtedato: 12.11.24 

Tidspunkt: 1200-1800 

Sted: G32, Kolsås 1 og 2 

Møteleder:  Rune Kløvtveit 
Deltakere: 

Fra Brukerutvalget: 
Rune Kløvtveit , Elisabeth Schwencke, Mark Miller, Gudrun Breistøl, David C. 
Hemmingsen, Jan Helge Tuv, Toril Naper Hauge, Christine Malmberg, Nasim Rizvi (fra 
kl 1515)  

Fra Administrasjonen:  
Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 

Innledere/gjester: 

Lisbeth Sommervoll (sak 133/24) 

Stine Lindahl Vangstein (sak 132/24) 

Ingela Kleveland (sak 132/24) 

Camilla Rønning (sak 130/24) 

 

 

Sak nr. Sak/merknad 

122/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

123/24 Protokoll brukerutvalgets møte 15. oktober 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

124/24 Referat arbeidsutvalgets møte 29. oktober 
 
Vedtak/kommentarer: 
Tas til orientering 
 

125/24 Saker til orientering, innkommet post 

• Ikke mottatt saker 

 

126/24 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg  



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

Når rus flytter inn i familien, 
brukerrepresentant, 
Ringerike DPS 

Avklares senere. Anne-Lise Kristensen tar først en 

dialog med representant for fagmiljøet for 

avklaring av rolle 

Brukerperspektiv i 
forbedringsprosjekt, 
oppstartsmøte 19.11 

Mark Miller 

 
 

127/24 Konferanser, seminarer  

• Ingen mottatt 

 

128/24 Helsefellesskapet 

Anne-Lise Kristensen 

 
Vedtak/kommentarer: 
Utfordrende at det er litt uavklart og at de lokale samarbeidsutvalgene går veldig 

forskjellig og går i ulike retninger og ikke nok knyttet opp mot strategisk 

samarbeidsutvalg. Se ellers vedlagte presentasjon. 

 

129/24 Oppnevningsprosessen nytt brukerutvalg 

Anne-Lise Kristensen, status arbeidet 

 

Vedtak/kommentarer: 
Intervjuer med dagens medlemmer er underveis og det er avtalt med de som foreslås 

nye samtaler i neste uke.  

 

130/24 Felles henvisningsmottak DPS og avtalespesialister 

Status etter et års drift, ved Camilla Rønning  

 

Vedtak/kommentarer: 
Økning på ca 30% i henvisninger fra 2019-2023 både for BUP og DPS. Siste år er det 

overført 851 pasienter til avtalespesialistene. 

 

Det har vært en økning i spørsmål om ADHD. Reaksjoner på livsbelastninger er en 

betydelig del. Det registreres at det er veldig varierende alvorlighetsgrad i henvisning fra 

fastlegene. 

Det er en stor utfordring at alt for mange pasienter som trenger behandling, men som 

ikke trenger behandling i spesialisthelsetjenesten ikke blir fanget opp og får et 

kommunalt tilbud, men kun får avslag på henvisningen til DPS.  Se ellers presentasjon. 

 

131/24 Office 36 

Muligheter 

 

Vedtak/kommentarer: 



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

Det er ønskelig med aktivt bruk av Teams i det nye brukerutvalget som etableres neste 

år. En god felles opplæring må gjennomføres fra første møte i januar og det med settes 

av god tid til opplæring og trening. Alle kommer med innspill til opplæringen i 

desembermøtet i BU.  

 

132/24 Nye Drammen sykehus 

Stine Lindahl Vangstein 

 
Vedtak/kommentarer: 

BU tar til orientering presentasjonen. Brukerutvalget er fornøyd med at 

byggeprosessen er i rute at pasienter og pårørende kan flytte inn i nytt sykehus 

som planlagt. Utvalget vil fortsatt aktivt medvirke frem til innflytting. 

 

133/24 Dialog med AD 

• Ventetidsløftet, prioriteringer 

• Nye avtaler spesialisert rehabilitering, status 

• Andre aktuelle saker 

 

Vedtak/kommentarer: 

Brukerutvalget merker seg at det en del uønsket variasjon i foretaket og dette er viktig at 

helseforetaket leverer likeverdige helsetjenester til befolkningen. Brukerutvalget støtter 

en løsningene med mer spesialisering og oppgavebehandling.  

Brukerutvalget mener det være fornuftig å få til en diskusjon rundt dette med 

legeforeningen og sykepleierne. Brukerutvalget vil invitere til samtaler med tillitsvalgte 

neste år. 

 

134/24 BU diskusjonen 

 

Vedtak/kommentarer: 
 

Medlemmene har i perioden deltatt i følgende arenaer: 

• Allmøte BS 

• Nasjonalt prosjekt; Digital sårbehandling 

• DHO Vest i Viken 

• Samhandlingsarena Asker og Bærum 

• Diabetes 1 Hybridkurs 

• KKU PHR 

• VVHF Styremøte og – seminar 

• Innlegg Brukerperspektivet Kongsberg DPS 

• AU møte 

• VVHF Ledersamling nivå 1-3 

• Interne BU møter 



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

• Møte med alle BU i HSØ  

• Møte i brukerutvalget   

• KKU PHT og Utvidet ledermøte,  

• AKU AMK 

• Månedlig møte pasientrelaterte hendelser AMB  

• Læring og mestringssenterets konferanse 2024: Sammen fremmer vi helse og 

livskvalitet,  

• Forberedelser KEK undervisning 

• KEK undervisning ARA 

• FU møte   

• Morgendagens kontortjeneste   

• Prosjektstyre NSD 

• Ledersamling nivå 1-3 

• Programstyre VIDT 

• Nytt BU samtale 

• Skilt program NSD 

• Sentralt Kvalitets utvalg 
 

Kanskje vi burde diskutere bruk av KI? Og hvordan BU stiller seg til det?  

Hva er viktig for BU i forhold til innføring av KI? 

• Viktig med etisk bruk 

• Forutsetter at personvernhensyn tas 

• Brukerperspektivet må ivaretas 

 

BU ønsker at administrasjonen tar kontakt med personvernombudet for å kunne 

informere brukerutvalget om KI, muligheter, begrensinger etc. 

 

Hvordan bør vi i BU forholde oss til henvendelser fra enkeltpersoner, og negativ og 

usaklig omtale?   

Brukerutvalget kan ikke ta opp enkeltsaker. Dette må i så fall henvises til klagebehandling 

(Ris og Ros) eller pasient- og brukerombudet.  

 
135/24 Kontinuerlig forbedring 

Prioritering av tiltak fortsetter. 

 

Vedtak/kommentarer: 
Det som må avklares er hva som skal måles, hvordan det skal måles og hvilke kriterier 

som skal brukes. 

Det som skal lages er et spørreskjema. Kurt hjelper til med dette.  

Hva er baseline?  Spørsmålene lages av David og Gudrun og vi går igjennom dem i 

fellesskap i desembermøtet. Sendes ut i januar i det nye utvalget. 

 

136/24 Kommende møter   



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

• Neste møte er 10. desember 

• Styrets årsplan  

• “Monsterarket” 

137/24 Eventuelt 
 
Neste styremøte 

Temaer dialogmøte med styret 16. desember 

• Uønskede variasjoner i helsetjenesten, 

Mark Miller 

• Samhandling, David Hemmingsen 

• UR, tema og representant tas i møte 141124  

 

 


